

Title (en)

Postcard with a main image and at least one secondary image.

Title (de)

Postkarte mit einem Hauptbild und mindestens einem Nebenbild.

Title (fr)

Carte postale comportant une image principale et au moins une image secondaire.

Publication

EP 0376881 A1 19900704 (FR)

Application

EP 89810933 A 19891211

Priority

FR 8816520 A 19881212

Abstract (en)

The postcard comprises a main image which may be of the usual format, and one or more secondary images such as illustrations or printed messages supplementary to the main image. The card comprises an outer envelope (1) in the form of a wallet, bearing the main image (20) on the recto and possibly areas for the address and correspondence on the verso. An inner sheet (9) may, for example, slide into this envelope, and bears at least two sets of secondary images (23 to 28) appearing in windows (21) in the envelope. One of these sets may display the portions of the main image (20) which are occupied by the windows, so that this image is complete when the inner sheet (9) is inserted. Other embodiments may have pivoting internal elements, which are rotated by a direct movement or by means of a sliding tag. <IMAGE>

Abstract (fr)

La carte postale comporte une image principale qui peut être au format usuel, et une ou plusieurs images secondaires telles que des illustrations ou des messages imprimés qui s'ajoutent à l'image principale. La carte comporte une enveloppe extérieure (1) en forme de pochette, portant l'image principale (20) au recto et éventuellement des champs pour l'adresse et la correspondance au verso. Une feuille intérieure (9) est, par exemple, coulissante dans cette enveloppe et porte au moins deux jeux d'images secondaires (23 à 28) apparaissant dans des fenêtres (21) de l'enveloppe. L'un de ces jeux peut présenter les portions de l'image principale (20) qui sont occupées par les fenêtres, si bien que cette image est complète quand la feuille intérieure (9) est rentrée. D'autres formes de réalisation peuvent avoir des éléments intérieurs pivotants, que l'on fait tourner par entraînement direct ou à l'aide d'une tirette coulissante.

IPC 1-7

B42D 15/02; B42D 15/04; G09F 11/00

IPC 8 full level

B42D 15/02 (2006.01); **B42D 15/04** (2006.01); **G09F 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 15/02 (2013.01)

Citation (search report)

- FR 2291041 A1 19760611 - KROMA SA [FR]
- FR 2414234 A1 19790803 - MORIN SECRETAN RECH PERFECT [FR]
- US 4594070 A 19860610 - STODDARD ELIZABETH J [US]

Cited by

DE4239974A1; GB2327907A; GB2327907B; DE10209360A1; DE10209360B4; FR2752710A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0376881 A1 19900704; EP 0376881 B1 19940413; AT E104215 T1 19940415; DE 68914628 D1 19940519; FR 2640200 A1 19900615

DOCDB simple family (application)

EP 89810933 A 19891211; AT 89810933 T 19891211; DE 68914628 T 19891211; FR 8816520 A 19881212